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 Város Önkormányzat képviselő -testülete  
 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/112, 113, 142  
 Fax: 06 23 310-135 • E-mail: polgarmester@ biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu 
 Iktatószám:T-46-13/2012 Jegyzőkönyvvezető: Kiss Ildikó 
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Készült: Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. május 30-án 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
Dr. Kovács András jegyző 
Barabás József képviselő 
Fekete Péter képviselő 
Dr. Kelemen Gáspár képviselő 
Dr. Lehel István képviselő 
Kecskés László képviselő (1612-kor érkezett) 
Koleszár Kázmér képviselő 
Dr. Palovics Lajos képviselő 
Nagy Tibor képviselő 
Sólyomvári Béla  képviselő 
Varga László képviselő  
 
 
Meghívottak: 
Dr. Révész Zoltán aljegyző, szervezési osztályvezető 
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető 
Berényi Ildikó építéshatósági osztályvezető 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Dobosy Gáborné beruházási és vagyongazdálkodási osztályvezető 
Mester László kommunikációs tanácsadó 
 
 
Tarjáni István: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes. A kiküldött napirendet javasolja elfogadásra. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete – egyhangú szavazással – (11 képviselő 
volt jelen a szavazáskor), határozathozatal mellőzésével – a következő napirendi pont 
megtárgyalását fogadta el. 
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Napirend  

1) A járások kialakításával összefüggő kérdésekről  
Előadó: polgármester 

2) A 2012. évi hulladékszállítási díjak módosításáról  
Előadó: polgármester 

3) Biatorbágy Város Önkormányzata „közétkeztetési szolgáltatás biztosítása” tárgyban 
indított közbeszerzési eljárásának elbírálásáról (zárt ülés) 
Előadó: polgármester 

4) „Szép porta Biatorbágyért” cím adományozásáról (zárt ülés) 
Előadó: polgármester 

 
1) A járások kialakításával összefüggő kérdésekről  
Előadó: polgármester 
(Az előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
Dr. Kovács András: A járások és a járási hivatalok a fővárosi és a megyei kormányhivatalok 
szervezeti egységeiként, kirendeltségeiként jönnek létre 2013. január 1-jével. Legfontosabb 
feladatuk a megyei szintnél alacsonyabb szinten intézendő államigazgatási feladatok ellátása 
lesz. A polgármesteri hivatal 2012. május 24-én kapott adatkérő levelet a Pest Megyei 
Kormányhivatal Koordinációs és Szervezeti Főosztály vezetőjétől a járási kormányhivatalok 
rendszerének kialakításával kapcsolatban. A kormányhivatal arra kér választ, hogy a település 
milyen formában akarja ellátni a járások rendszerével kialakított feladatokat. Az egyik rendszer 
az állandó kirendeltség működtetése, a másik a kormányablak működtetése, illetve települési 
ügysegéd működtetése. A települési ügysegéd kormánytisztviselő, aki heti két-három 
alkalommal segít az érintett hivatalokban az ügyiratok befogadásában. A kirendeltségeken 
dolgozók is kormánytisztviselők lennének, és a járáshoz tartoznának. Egyelőre több információ 
nem áll rendelkezésre. Az állandó kirendeltség tekintetében a hivatal tudná vállalni a 
működtetést. A határozati javaslat elvi nyilatkozatot tartalmaz.  
 
Tarjáni István: A kormányhivatal június 1-ig várja a választ, ezért került most a rendkívüli ülés 
napirendjére. A járási kirendeltség működtetését támogatja. 

Fekete Péter: A kormányablak bővebb szolgáltatást jelent a lakosság számára. Megfontolandó, 
hogy a kormányablak működéséhez is adhat a képviselő-testület elvi hozzájárulást. 

Dr. Palovics Lajos: Nem lehet még tudni a feladatmegosztást a járások és a települési 
önkormányzatok között.  

Sólyomvári Béla: A járási kirendeltséggel hogyan függ össze az okmányiroda és a 
kormányablak. Milyen szolgáltatásokat fognak végezni, ez egy fontos kérdés. A járási 
kirendeltséghez a kormányablak egy pluszszolgáltatás lenne elérhető. 

Tarjáni István: Nincs pontos információ a feladatok tekintetében. A járási kirendeltség és a 
kormányablak tekintetében sincs pontos információ. 
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Dr. Kovács András: Pest megyében -Budapesten kívül- három kormányablak működik. Több 
fajta ügyet el lehet indítani a kormányablakon keresztül. Ezek jelen pillanatban iratbeadásra 
alkalmasak csak. Az eredeti cél az volt, hogy az egyablakos ügyintézés legyen a kormányablakon 
keresztül. Ne kelljen az ügyfélnek minden egyes hivatali ügymenetet végigjárnia, hanem egy 
helyen kezdődjön el az ügyintézése, ahol irat-áthelyezéssel is lehet majd továbbítani az 
ügyiratokat. 

Sólyomvári Béla: A járási kirendeltséghez a kormányablak egy pluszszolgáltatást nyújt. Mivel 
nincs kötelezettség vállalás a működtetésre, csak akkor, ha a feltételek ismertek, az elvi 
támogatásnak nincs akadálya. Ezzel a lakossági ügyintézés jobbá válna. 

Dr. Kelemen Gáspár: Nem ismeretes, hogy a járási kirendeltségek tartalmazzák-e a 
kormányablakot. 

Dr. Kovács András: A kormányablak kialakítása járhat pluszkiadással az említett levél szerint. 
Konkrétumokat nem tartalmaz a levél erre vonatkozóan. 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen, 1 tartózkodás szavazás (12 fő 
képviselő volt jelen a szavazáskor) mellett – a következő határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
119/2012. (05.30.) Öh. sz. határozata 

A járások kialakításával összefüggő kérdésekről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Pest Megyei 
Kormányhivatal Koordinációs és Szervezési Főosztály vezetőjének Dr. Lassán Péter Úrnak a 
járási kormányhivatalok rendszerének kialakításával kapcsolatban XIV.-B-060/00210-2/2012 
ügyirat számon írt adatkérő levelét. 

Az adatkérő levél tartalmára vonatkozóan Biatorbágy Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete elvi támogatását adja ahhoz, hogy 2013. január 1. napjától Biatorbágy 
Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában járási kirendeltség és kormányablak kezdje 
meg működését.  

A képviselő- testület továbbá kinyilvánítja azon szándékát, hogy végső döntését csak a járási 
hivatalokról szóló hatályos jogszabályok, valamint a kirendeltségeket és kormányablakokat 
működtető önkormányzatokat terhelő kiadások és költségek ismeretében hozza meg. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert jelen határozatban foglaltak szerinti 
válaszlevél és kapcsolódó mellékletei Pest Megyei Kormányhivatal Koordinációs és Szervezési 
Főosztályvezetőnek történő megküldésére. 
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2) A 2012. évi hulladékszállítási díjak módosításáról  
Előadó: polgármester 
(Az előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza) 
 
Tarjáni István: A képviselő-testület döntött 2011-ben a hulladékszállítási díjakról a 
szolgáltatóval. A hulladékgazdálkodási törvény kimondta, hogy a hulladékkezelési 
közszolgáltatási díj legnagyobb mértéke 2012. évben nem haladhatja meg a települési 
önkormányzat képviselő-testülete 2011. évre megállapított hulladékkezelési közszolgáltatási díj 
legmagasabb mértékét. 2012. április elején megváltozott a jogi környezet, és ennek 
következményeként a Saubermacher-Bicske Kft. benyújtotta 2012. évi díjjavaslatát. 2012. július 
30-án lejár a szerződés a szolgáltatóval, viszont a törvényttervezet szerint a változások csak 
2012. december 31. után lesznek érvényesek. Ebben az évben a hátralévő közel öt hónapra 
javasolt a Saubermacher-Bicske Kft.-vel szerződéskötés. Ezzel a szerződéssel az ez évi 
hulladékszállítás megoldható, a következő évtől pedig a módosított hulladékgazdálkodási 
törvény szerint történik majd a közszolgáltatás. 
 
Szakadáti László: A szemétszállítási díj a lakosság széles körét érinti. A szolgáltatóval sikerült 
egy elfogadható, a környező települések áraihoz közelítő, annál alacsonyabb díjakat elérni a 
tárgyalások során. Lesz egy díj 2012. május 1-július 30-ig, és a lesz egy díj július 31-től 
december 31-ig.  
 
Sólyomvári Béla: Jelentős áremelkedést tapasztal. A környező településeken ennél magasabbak 
a díjak. A törvény-tervezet szerint ezentúl nem lehet közszolgáltató külföldi tulajdonú cég. Az a 
cél, hogy a magyar tulajdon túlsúlyba kerüljön és a monopolhelyzet is változzon. 
 
Tarjáni István: Jelenlegi ismeretei a törvény-tervezet szerint 51 %-ban önkormányzati vagy 
állami tulajdonba kell lennie a közszolgáltató cégnek, és a menedzsmentnek sem lehet külföldi. 
 
Barabás József: Annak idején az ilyen jellegű szolgáltatási díjemelés elfogadhatatlan volt. Most 
hogy-hogy? 
 
Dr. Palovics Lajos: A szabályozás ellentétes. A Saubermacher-Bicske Kft. vegyes tulajdonú, 
magyar és osztrák tulajdonosa van, és érintett Bicske Város Önkormányzata. Az emelés mértéke 
magas, véleménye szerint ki lehetett volna alkudni kisebb emelést.  
 
 
Fekete Péter: A közszolgáltatás területén a külföldi tőke felosztotta a piacot. Magyarországon 
jó lesz, ha saját, helyi vállalkozások, családi vállalkozások felnőnek ahhoz, hogy az 
önkormányzatok bevonásával ezeket a feladatokat el tudják látni. Az év utolsó öt hónapjára 
elfogadható megoldást kellett keresni. Ez történt most. 
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Dr. Kelemen Gáspár: A közszolgáltatóknak jobban meg kellene szervezni a munkát, 
költséghatékonyabb, és költségtakarékosabb megoldásokat lehetne kidolgozni. 
 
Varga László: Ellentmondást talált a hulladéknaptár és a Saubermacher-Bicske Kft által írott 
anyag között. Nagy kavarodás volt március-áprilisban a műanyag szelektív gyűjtésével. A 
műanyag szelektív hulladékot kéthetente viszik el, de március 30-án kimaradt a szállítás, ami a 
naptárban nincs benne, de az emberek nem mindig figyelik a naptárt, ezért kirakták a műanyag 
szelektív hulladékot. Így aztán napokig hevertek a műanyagzsákok, majd visszakerült a tároló 
helyükre. Ellentmondás, hogy április 1- és október 31 között 15 alkalom van feltüntetve a 
zöldszállításra, miközben ez a szemétszállítási naptárban 16-szor van feltüntetve. Ne legyen ez 
kavarodás megint. A szemétszállítási naptár szerint a papírt elviszik november 2-án, majd 
legközelebb december 28-án. A dátumok között nyolc hét van, miközben ez négyhetente 
ismétlődő ciklusokban történik. Itt is fennáll a veszélye annak, hogy kirakják az emberek a 
négyhetes rendszerességnek megfelelően a papírhulladékot. Ezt tisztázni kell, és a lakosságot is 
kellően tájékoztatni szükséges. 
 
Barabás József: Ha a maximum díjat fizetne a lakosság, akkor az 42 000-ft lehet egy évben. 
Erre nagyon oda kellene figyelni. A nyugdíjasoknak nagyon megterhelő lesz az emelés, még 
akkor is, ha nem a maximumot fizetik. 
 
Kecskés László: A környéken minden szolgáltató drágább, mint a Saubermacher-Bicske Kft. 
Javasolja a lakosságnak, hogy váltson edényzetet, ezen lehet spórolni.  
 
Tarjáni István: A Saubermacher-Bicske Kft Ajkára szállít. Ez befolyásolja az árat. A bicskei 
lerakó megtelt. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 ellenszavazat, 2 tartózkodás 
szavazás (12 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) mellett – a következő határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

120/2012. (05.30.) Öh. sz. határozata 

A 2012. évi hulladékszállítási díjak módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 2012. évi 
hulladékszállítási díjak módosításáról szóló előterjesztést. 

1. A képviselő-testület az előterjesztésben foglaltak szerint módosítja Biatorbágy Város 
Önkormányzata és a Saubermacher-Bicske Kft. között megkötött szerződésben szereplő 
hulladékszállítási díjtételeket. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. 06. 15. 

2. A képviselő-testület a Saubermacher-Bicske Kft.-vel 2012. július 30. napjáig hatályban lévő 
közszolgáltatási szerződés 2012. december 31-ig, vagy legalább az új hulladékgazdálkodási 



6 

 

törvény hulladékkezelési közszolgáltatás feltételeit meghatározó rendelkezéseinek hatályba 
lépési időpontjáig meghosszabbítását jóváhagyja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a szerződés aláírására. 

 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. 06. 15. 

 

 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Biatorbágy Város Képviselő-testülete a 
települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 7/2007.(05.03.)Ör. sz . 
rendeletének módosításáról szóló 15/2012. (V.25.) önkormányzati rendeletét –9 igen, 1 
ellenszavazat, 2 tartózkodás szavazás (12 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) mellett – 
megalkotta. 
 
 
 
Tarjáni István: A képviselő-testületnek a munkát megköszönte, a további napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést rendelt el. 
 
 

K.m.f. 
 

 Tarjáni István Dr. Kovács András 
 polgármester jegyző 
 


